

---

## CONTENTS

### Economic Sciences

<b>Pumin Mohammed</b> Main Characteristics and Classification of Taxes .....	4
<b>Voronkova O.V.</b> The State of Municipal Solid Waste Management System in St. Petersburg .....	8

### Pedagogical Sciences

<b>Voroshilova V.V.</b> Characteristic of the Semantic Scales Framework in Older Preschool Children.....	12
<b>Voroshilova V.V.</b> Features of Speech Disorders of Older Preschool Children.....	18
<b>Yudina T.M.</b> Animated Films as Edutainment in Teaching Foreign Languages .....	23

## СОДЕРЖАНИЕ

### Экономические науки

<b>Пумин Мохаммед</b> Основные характеристики и классификация налогов .....	4
<b>Воронкова О.В.</b> Состояние системы обращения с твердыми коммунальными отходами фирм в Санкт-Петербурге .....	8

### Педагогические науки

<b>Ворошилова В.В.</b> Характеристика каркаса семантических шкал у детей старшего дошкольного возраста.....	12
<b>Ворошилова В.В.</b> Особенности речевых нарушений у детей старшего дошкольного возраста .....	18
<b>Юдина Т.М.</b> Анимационные фильмы как образовательно-развлекательная программа в обучении иностранным языкам .....	23